
Zápis z jednání zastupitelstva obce Dřevěnice, 

konaného dne 11.9.2013 v zasedací místnosti OÚ  

Program:  

1. Kontrola úkolů z minulého jednání zastupitelstva  
2. Kanalizace a ČOV 
3. Vodojem 
4. Různé 

 
Přítomní členové zastupitelstva:  
Martin Dolanský, Aleš Dufek, Josef Hlaváč, Ludmila Lukavcová, Jaromír Militký, Miloš Kuželka, Ing. 
Josef Barochovský a Mgr. Dušan Vrabec 
 
Omluvení členové zastupitelstva:  
Tereza Militká 

Jednání 
 

1) KONTROLA PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

 Nebyly žádné úkoly 

 

2) KANALIZACE A ČOV (kontrolní šachty) 

 Zastupitelé seznámení s postupem prací na kanalizaci a ČOV  

 Zastupitelé informováni o špatně vytyčeném pozemku pro ČOV a příjezdovou 

komunikaci, stavba zasahuje do pozemku p. Elise, se kterým je dohodnuta 

směna pozemků. 

 Zastupitelstvo obce schvaluje záměr směny pozemků ve vlastnictví obce KN 

1206/2 za parcelu KN 1308 a KN 1362/2 ve vlastnictví pana Elise 

pro:8 (Martin Dolanský, Aleš Dufek, Josef Hlaváč, Jaromír  Militký, Miloš 
Kuželka, Ing. Josef Barochovský a Mgr. Dušan Vrabec) 

proti: 0        

zdržel(a) se: 0 
 

 Od 16.9.2013 začne frézování a příprava pro pokládku asfaltů 

 

3) VODOJEM 

 Na obecní úřad byla zaslána smlouva na dotaci z Královehradeckého kraje ve výši 

4.000.000,- Kč 

 Obecní úřad navštívila starostka Radimi paní Brixová a navrhla kupní cenu vodojemu, 

vrtu a řádu na Tužíně na částku 1.500.000,- Kč. Její nabídka byla odmítnuta jako 

neadekvátní odhadní ceně, která činí 5.100.000,- Kč 



 Zastupitelstvo projednalo minimální prodejní cenu vodojemu, vrtu a řádu na Tužíně 

na částku 3.500.000,- Kč 

pro:7 (Martin Dolanský, Aleš Dufek, Josef Hlaváč, Jaromír  Militký, 
Miloš Kuželka, Ing. Josef Barochovský, a Mgr. Dušan Vrabec) 

proti: 1 (Ludmila Lukavcová)        

zdržel(a) se: 0 
 

4) RŮZNÉ 

   Oprava asfaltového povrchu cesty k rybníku začne 1.10.2013 

   Zastupitelé informováni o rekonstrukci silnice I/16 na Špici a silnice na Choteč 

    Navržen záměr prodeje pozemku KN 725/7 

pro:8 (Martin Dolanský, Aleš Dufek, Josef Hlaváč, Jaromír  Militký, Miloš 
Kuželka, Ing. Josef Barochovský a Mgr. Dušan Vrabec) 

proti: 0        

zdržel(a) se: 0 

   Navržen záměr prodeje pozemku KN 802/7 

pro:8 (Martin Dolanský, Aleš Dufek, Josef Hlaváč, Jaromír  Militký, Miloš 
Kuželka, Ing. Josef Barochovský a Mgr. Dušan Vrabec) 

proti: 0        

zdržel(a) se: 0 

  Navržen nákup motorové pily  

pro:8 (Martin Dolanský, Aleš Dufek, Josef Hlaváč, Ludmila Lukavcová, 
Jaromír  Militký, Miloš Kuželka, Ing. Josef Barochovský, Mgr. Dušan 
Vrabec) 

proti: 0        

zdržel(a) se: 0 

 Lesy ČR provedou kácení náletových dřevin a starých stromů na březích 
Tužínského potoka na březích u Plastomy a u hřiště 



 Pan Slunéčko ze S.U.S. spol. s.r.o. požádal o pokácení 25 ks topolů v areálu 
kempu a dále požadoval informace o možnosti napojení kempu na kanalizační 
řád.  

 Obec Dřevěnice obdrží od státu částku 7.000,- Kč z loterií a sázek, tuto částku 
a 18.000,- Kč (celkem 25.000,- Kč) navrženo poskytnout Sokolu Dřevěnice jako 
účelovou dotaci k částečné úhradě výdajů souvisejících s výchovou a 
sportovním vyžitím mládeže – bez prokázání využití zdrojů 

pro:8 (Martin Dolanský, Aleš Dufek, Josef Hlaváč, Ludmila Lukavcová, 
Jaromír  Militký, Miloš Kuželka, Ing. Josef Barochovský, Mgr. Dušan 
Vrabec) 

 Zastupitelstvo obce schvaluje „Smlouvu o poskytnutí účelové dotace 
k částečné úhradě výdajů souvisejících s výchovou a sportovním vyžitím 
mládeže“ s TJ Sokol Dřevěnice ve výši 25 000,- 

pro:8 (Martin Dolanský, Aleš Dufek, Josef Hlaváč, Ludmila Lukavcová, 
Jaromír  Militký, Miloš Kuželka, Ing. Josef Barochovský, Mgr. Dušan 
Vrabec) 

 

 Starosta SDH Dřevěnice pan Martin Dolanský požádal příspěvek obce na 
sportovní hasičský motor ve výši 10.000,- Kč 

pro:2 (Martin Dolanský, Jaromír Militký) 

proti:3 (Miloš Kuželka,, Josef Barochovský, Josef Hlaváč) 

zdržel(a) se:3 (Mgr. Dušan Vrabec, Aleš Dufek, Ludmila Lukavcová) 

Až bude sehnáno 35.000,- Kč, proběhne nové hlasování 

 

 Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č.2 

pro:8 (Martin Dolanský, Aleš Dufek, Josef Hlaváč, Ludmila Lukavcová, 
Jaromír  Militký, Miloš Kuželka, Ing. Josef Barochovský, Mgr. Dušan 
Vrabec) 

 

 

Zapsala: Bc. Barbora Kuželková   Ověřil: Ing. Josef Barochovský 

        Aleš Dufek 



Usnesení zastupitelstva obce Dřevěnice číslo 9 ze dne 11.9. 2013 

Obecní zastupitelstvo 

Schvaluje: 

1) Program jednání 

Počet hlasů:       pro:8        proti: 0       zdržel(a) se: 0 

2) Záměr směny pozemků KN 1206/2, který je ve vlastnictví obce za parcely KN 
1308 a 1362/2, které jsou ve vlastnictví pana Elise 

Počet hlasů:       pro: 8        proti: 0       zdržel(a) se: 0 

 

3) minimální prodejní cenu vodojemu, vrtu a řádu na Tužíně na částku 

3.500.000,- Kč 

Počet hlasů:       pro: 7        proti: 1       zdržel(a) se: 0 

4) záměr prodeje pozemku KN 725/7 

 Počet hlasů:       pro: 8        proti: 0       zdržel(a) se: 0 

5)  záměr prodeje pozemku KN 802/7 

 Počet hlasů:       pro: 8        proti: 0       zdržel(a) se: 0 

6) nákup motorové pily 

Počet hlasů:       pro: 8        proti: 0       zdržel(a) se: 0 

7) Poskytnutí prostředků Sokolu Dřevěnice ve výši 25.000,- Kč ve formě účelové 
dotace bez prokázání využití zdrojů 

Počet hlasů:       pro: 8        proti: 0       zdržel(a) se: 0 

8) Smlouvu o poskytnutí účelové dotace k částečné úhradě výdajů souvisejících 
s výchovou a sportovním vyžitím mládeže“ s TJ Sokol Dřevěnice ve výši 
25 000,- 

Počet hlasů:       pro: 8        proti: 0       zdržel(a) se: 0 

9) Rozpočtové opatření č.2 

Počet hlasů:       pro: 8        proti: 0       zdržel(a) se: 0 

 

 



Zamítá: 

10) příspěvek obce na sportovní hasičský motor ve výši 10.000,- Kč SDH Dřevěnice 

Počet hlasů:       pro: 2        proti: 3       zdržel(a) se: 3 

Bere na vědomí: 

11) průběh prací na výstavbě kanalizace a ČOV  
 

12) informace o chybném vytyčení pozemku pro ČOV a příjezdovou komunikaci 

 

13)  Termín 1.10.2013 začátek opravy asfaltového povrchu cesty k rybníku 

rekonstrukci silnice I/16 na Špici a silnice na Choteč 

 

14)  Kácení dřevin na březích Tužínského potoka 

 

15)  Žádost spol. S.U.S s.r.o. o informace o možnosti napojení kempu na kanalizaci 

 

 

Hlasování o usnesení: 

Počet hlasů:       pro: 8        proti: 0       zdržel(a) se: 0 

 

 

Mgr. Dušan Vrabec   Ludmila Lukavcová 

          Starosta          místostarostka  

             


